
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεση κατάργηση τέλους επιτηδεύματος» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως -προ τριμήνου- επιστολής Επιμελητηρίου Λακωνίας, «πάγια θέση της 
επιχειρηματικής κοινότητας είναι η κατάργηση του τέλους επιτηδεύματος, διότι, σε 
αντίθεση με άλλους φόρους, επιβάλλεται ανεξάρτητα από το εάν η επιχείρηση είναι 
κερδοφόρα ή ζημιογόνα…». Επί του θέματος όμως δημοσιεύματα αναδεικνύουν ότι 
παρόλο που η Κομισιόν ζητά την πλήρη κατάργηση του τέλους επιτηδεύματος, εντούτοις 
η Κυβέρνηση αμφιταλαντεύεται και κλίνει προς τη μείωση αντί της καταργήσεως. Ως 
καταφαίνεται λοιπόν από την Κυβέρνηση προτάσσεται η περικοπή του εν λόγω φόρου 
κατά 50%. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως άμεσα καταργήσετε το τέλος επιτηδεύματος, δεδομένης και της 
σύστασης της Ευρωπαϊκής Επιτροπής επί τω αυτώ, «…ανακουφίζοντας κυρίως τις πολύ 
μικρές επιχειρήσεις που λόγω της δυσμενούς συγκυρίας αντιμετωπίζουν προβλήματα 
βιωσιμότητας καταγράφοντας ζημίες ή μηδενικά κέρδη», όπως διατείνεται και το 
Επιμελητήριο Λακωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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